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Abstract (en)
A grate body (21) has a locating surface (22) for the material to be burnt and which is thermally connected with a coolant channel (31), which has at
least one first coolant connection (32). This first coolant connection is arranged centrally between the grate body flanks. The grate body is provided
with a connecting device for a grate plate carrier. The grate plate is a cast part. The coolant channel is a pipe conduit cast into the grate body, or can
be a hollow space. The grate body is of one-piece or multiple structure.

Abstract (de)
Eine insbesondere für Müllverbrennungsöfen vorgesehene wasserkühlbare Rostplatte (3), weist wenigstens einen Kühlmittelkanal (31) auf. Dieser
dient der Kühlung der Oberseite der Rostplatte. Der Kühlmittelkanal weist einen Kühlmittelanschluss (32) auf, der in einem mittleren Bereich der
Rostplatte angeordnet ist. Dabei ist wesentlich, dass der Kühlmittelanschluss etwa mittig zwischen beiden Flanken der Rostplatte angeordnet ist,
wobei er zu einem Ende der Rostplatte hin versetzt angeordnet sein kann. <IMAGE>
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